
Zápis z 211. zasedáńı AS MFF UK dne 24. června 2015

Př́ıtomni: C. Brom, Z. Drozd, J. Fiala, R. Grill, K. Kampf, A. Komárek, P. Krtouš, V. Kuboň,
P. Kučera, M. Omelka, O. Pangrác, J. Pešička, J. Svoboda, D. Šmı́d, P. Vágner (↑ 18:20).

Hosté: V. Baumruk (↓ 19:57), F. Beran, K. Kolář, P. Kolman, P. Korcsok, J. Kratochv́ıl, M. Pra-
chařová, M. Rokyta, H. Valentová (↓ 19:57).

Omluveni: T. Masař́ık, V. Musil, M. Pšenička, Z. Vytisková.

Program zasedáńı:

1. Schváleńı programu

2. Schváleńı zápisu z 210. zasedáńı

3. Informace vedeńı fakulty

4. Návrh podmı́nek přij́ımaćıho ř́ızeńı na akad. rok 2016/2017

5. Změna názvu oboru Matematické metod informačńı bezpečnosti

6. Žádost o prodloužeńı akreditace některých bakalářských a magisterských studijńıch programů
na dostudováńı

7. Různé

Zasedáńı bylo zahájeno 18:07. Zasedáńı ř́ıdil Z. Drozd.

1. Schváleńı programu

Program zasedáńı byl schválen tichým souhlasem.

2. Schváleńı zápisu z 210. zasedáńı

Zápis z 210. zasedáńı byl schválen tichým souhlasem.

3. Informace vedeńı fakulty

Děkan informoval o pr̊uběhu stavebńıch projekt̊u OP VaVpI, u obou předpokládá ukončeńı v řádném
termı́nu. V. Baumruk doplňuje, že př́ıstrojový projekt běž́ı a měl by skončit do 31. ř́ıjna 2015.

Na Rotundu sv. Václava se vysb́ıralo 1 300 000 Kč a byla vybrána firma pro archeologický výzkum.

Děkan dále informoval o přijet́ı nového statutu pro MatfyzPress a zahájeńı dvou publikačńıch edićı.

Za nahráváńı přednášek je nadále odpovědná Martina Kekule. Děkan požádal SKAS o pomoc
s výběrem nahrávaných kurz̊u. P. Krtouš se zeptal, jaká je koncepce nahráváńı. Děkan odpověděl,
že za semestr jsou nahrány dvě přednášky a ćılem je nahrát kurzy, jejichž užitek je dlouhodobý.

Byla dokončena př́ıprava projektu fakultńıch škol. Došlo k restrukturalizaci, vedoućı skupiny bude
Dana Mand́ıková.
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M. Rokyta informoval za F. Chmeĺıka o jarńım kole studentských fakultńıch grant̊u. Došlo celkem
28 návrh̊u, z toho dva byly v pr̊uběhu hodnot́ıćıho obdob́ı staženy, 25 bylo uděleno a u jednoho
daľśıho je uděleńı vázáno na vyjasněńı návaznosti na předchoźı SFG.

Byla vyhodnocena paṕırová anketa za letńı semestr. Výsledky budou nahrány do SISu.

C. Brom se zeptal, jakým zp̊usobem prob́ıhá př́ıprava na OP VVV. Děkan odpověděl, že př́ıpravu
zařizuje vedeńı fakulty. K. Kolář dodal, že k př́ıpravě projektu OP VVV se konaj́ı sch̊uzky na
rektorátu.

4. Návrh podmı́nek přij́ımaćıho ř́ızeńı na akad. rok 2016/2017

P. Kolman představil návrh nových podmı́nek přij́ımaćıho ř́ızeńı na akad. rok 2016/2017.

Proběhla diskuze nad podobou přij́ımaćı zkoušky na fyziku a podmı́nkami jej́ıho př́ıpadného pro-
minut́ı. Z. Drozd přečetl návrh Leoše Dvořáka na sńıžeńı bodové hranice pro obor učitelstv́ı.
P. Kolman ho odmı́tl s d̊urazem na jednotnost podmı́nek pro všechny programy.

P. Krtouš navrhl, zda by se mohly přij́ımačky na fyziku odpouštět za úspěšné složeńı maturity
z fyziky. P. Kolman přidal tento bod do návrhu.

Usneseńı: AS MFF UK schvaluje podmı́nky přij́ımaćıho ř́ızeńı do bakalářských
a magisterských studijńıch programů pro akademický rok 2016/2017 ve zněńı před-
loženém proděkanem pro koncepci studia Petrem Kolmanem, s přidáńım bodu, že se
přij́ımaćı zkouška odpoušt́ı v př́ıpadě složeńı maturitńı zkoušky z fyziky s hodnoceńım
alespoň chvalitebně.

Hlasováńı 13 - 0 - 2
Usneseńı bylo přijato.

5. Změna názvu oboru Matematické metody informačńı bezpečnosti

P. Kolman představil návrh na přejmenováńı oboru Matematické metody informačńı bezpečnosti
na Matematika pro informačńı technologie.

Usneseńı: AS MFF UK bere se souhlasem na vědomı́ návrh na změnu oboru Ma-
tematické metody informačńı bezpečnosti.

Hlasováńı 15 - 0 - 0
Usneseńı bylo přijato.

6. Žádost o prodloužeńı akreditace některých bakalářských a magisterských stu-
dijńıch programů na dostudováńı

P. Kolman informoval o bĺıž́ıćım se konci akreditace pro některé obory, na kterých ještě stále
studuj́ı studenti. M. Omelka upozornil na možnou existenci student̊u těchto obor̊u, kteř́ı maj́ı
přerušené studium. P. Kolman přisĺıbil, že to ještě prověř́ı.

Usneseńı: AS MFF UK bere se souhlasem na vědomı́ návrh na prodloužeńı akre-
ditace některých bakalářských a magisterských studijńıch programů na dostudováńı.

Hlasováńı 15 - 0 - 0
Usneseńı bylo přijato.
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7. Různé

Z. Drozd ustanovil daľśı zasedáńı AS MFF UK na 7. ř́ıjna 2015. M. Rokyta pozval př́ıtomné na
Jarńıkovskou přednášku prof. E. Feireisla (MÚ ČAV) s názvem

”
Tekutiny v pohybu / Fluids in

Motion“, která se uskutečńı téhož dne.

C. Brom informoval o novele vysokoškolského zákona. Jednáńı o ńı je odloženo na zář́ı.

Zasedáńı bylo ukončeno ve 20:13.

Zapsal J. Svoboda.
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